



Canadian Pari-Mutuel
Agency

An Agency of Agriculture
and Agri-Food Canada

EXECUTIVE DIRECTOR
P.O. Box 5904, LCD Merivale
Ottawa ON K2C 3X7
tel/tél. : 613 759-6100

Agence canadienne
du pari mutuel

Un organisme d'Agriculture
et Agroalimentaire Canada

DIRECTEUR EXÉCUTIF
C.P. 5904, PDF Merivale
Ottawa (Ontario) K2C 3X7
fax/télécopieur : 613 -759-6230

February 10, 2017

MEMORANDUM TO:
Provincial Regulatory Bodies
Canadian Horse Racing Associations
Horse Persons Groups

SUBJECT: Amendments made to the *Pari-Mutuel Betting Supervision Regulations*

The CPMA has concluded its current Regulatory Framework Review. Amendments made to the *Pari-Mutuel Betting Supervision Regulations* (the Regulations) were registered on February 2, 2017 by the Privy Council Office and will be published on February 22, 2017 in the *Canada Gazette*, Part II.

Current and previous versions of the Regulations will be accessible by visiting the Department of Justice website: [Pari-Mutuel Betting Supervision Regulations](#)

The CPMA would like to thank those who shared their views and comments, and demonstrated their continued support for the modernization of the betting regulations.

Sincerely,

Le 10 février 2017

NOTE DE SERVICE AUX :
Organismes de réglementation provinciaux
Associations canadiennes de l'industrie des courses de chevaux
Groupes de professionnels du cheval

OBJET : Les modifications apportées au *Règlement sur la surveillance du pari mutuel*

L'ACPM a terminé son examen du cadre réglementaire actuel. Les modifications apportées au *Règlement sur la surveillance du pari mutuel* (le Règlement) ont été enregistrées le 2 février 2017 par le Bureau du Conseil privé et seront publiées le 22 février 2017 dans la *Gazette du Canada*, Partie II.

Les versions actuelles et antérieures du Règlement seront accessibles en visitant le site Internet du ministère de la Justice: [Règlement sur la surveillance du pari mutuel](#)

L'ACPM tient à remercier ceux qui ont partagé leurs points de vue et commentaires et qui ont démontré leur soutien à la modernisation de la réglementation sur le pari mutuel.

Cordialement,



Steve Suttie